
Ивица Дачић: Истицање заставе Косова у Нотр Даму је велики скандал, али ми то не можемо да спречимо
понедељак, 05 новембар 2018 15:44

 Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је да је истицање заставе
Косова у париској катедрали Нотр Дам велики скандал, али да Београд то не може да
спречи.

  

"Ми то не можемо да спречимо, али можемо да имамо боље односе са Паризом, зато је
предстојећа посета Емануела Макрона изузетно важна", рекао је Дачић за телевизију
Прва, упитан да ли ће Србија реаговати због истицања косовске заставе.

  

  

Дачић је оценио да је застава Косова у париској катедрали "генерално велики скандал,
зато што не постоји војна парада на којој учествују и поражени".

  

"Не знам како је Тачи прихватио позив да учествује, то је за њега дан жалости", казао је
он.

  

Застава Косова постављена је у Богородичиној цркви у Паризу уз обележја 86 држава и
11 међународних организација. Главној церемонији у Паризу поводом 100. годишњице
завршетка Првог светског рата требало би да присуствују и званичници Србије.
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Албанска страна се жалила западњацима на мене, а Запад тражи да престанемо да
иритирамо Албанце

  

Запад тражи од Србије да обустави дипломатску акцију којом успешно успева да утиче
на државе које су признале тзв. Косово да тај став преиспитају и пониште, јер се тиме
наводно "нарушава дијалог са Приштином".

  "Албанска страна се жалила западњацима на мене, а Запад тражи да престанемо са
тим јер то иритира Албанце, и, као, штети дијалогу, док су њихова лобирања за нова
признавања и чланства у међународним организацијама у реду", каже Дачић за
"Новости".   

Говорећи о одлуци Гренаде, која је повукла признање, он каже да је то још један велики
резултат, не само у оспоравању косовске независности, већ у схватању тог проблема да
се он може решити само дијалогом, а не, како то Косово сматра, да је ствар већ решена.

  

"И приликом гласања за њихово чланство у Интерполу видеће се да та ствар није
решена и да је лажна листа Приштине о броју држава које су признале Косово. Пошто,
наводно, имају толики број држава, онда се може очекивати да ће бити примљени у
Интерпол, а ја могу да гарантујем да се то неће десити", каже Дачић.

  

Поводом коментара из Приштине да повлачење признања Косова од Гренаде и
Комонвелта Доминика нису тачне информације, Дачић одговара:

  

"Ако Косово стварно мисли да лажем, нека погледа ко ће гласати за њих."

  

Упркос притисцима са Запада, намера Београда остаје да број признавања тзв. Косова
падне испод сто до краја године, и после потеза Гренаде, тај циљ није недостижан,
пише лист. После девет поништених одлука за годину дана Косово тренутно признају
102 земље.

  

(Агенције)
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Видети још:

  

Застава "Косова" истакнута у Паризу, заједно са заставама других држава на
обележавању 100 година од завршетка Првог светског рата: Откуд застава
“Косова” у Нотр Даму, поред обележја држава победница?
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